

**“A superb service that
we had not previously found”**



David Shepherd
Golf Director in Monte Rei Golf & Country Club; PGA Professional

“Since being introduced to clubtags in 2013 by a colleague in the industry, Monte Rei have been using clubtags services for a number of products. From the moment we began to do business I have found Martin to be honest and efficient and he has provided Monte Rei a superb service that we had not previously experienced as a client of metalwork. Clubtags reduced the price that Monte Rei was previously paying for a number of different products significantly and with no difference in quality. I would have no hesitation in recommending Martin and his team to any other golf venue and I am sure they will be delighted with the service they receive.”

„Nachdem uns clubtags im Jahr 2013 empfohlen wurde, hat Monte Rei mit Hilfe von clubtags einige Projekte realisiert. Von Beginn an hatten wir mit Martin eine offene und effiziente Zusammenarbeit und erleben seit dem einen vortrefflichen Service, den wir in dieser Art als Kunden anderswo noch nicht erfahren durften. Clubtags hat es geschafft, uns hervorragende Qualität und gleichzeitig Kosteneinsparungen zu ermöglichen. Ich würde Martin und sein Team uneingeschränkt an jeden Golf-Club weiterempfehlen. Ich bin sicher, Sie würden Gefallen am Service von clubtags finden.“



A magnificent golf experience in the Algarve



Source: Monte Rei Golf & Country; View of Hole 11

Monte Rei Golf & Country Club

Sesmarias
Apartado 118, 8901-907
Vila Nova De Cacela (Portugal)

Phone - +351 281 950 950

Email - info@monterei.com

Website: www.monte-rei.com

Monte Rei Golf & Country Club is located in the Eastern Algarve (Portugal) and it has the only Jack Nicklaus Signature Golf Course in Portugal.

Since 2007, year that the resort opened its doors, stands out not just from being a high-class Golf Club, but from making a magnificent golf experience from the first moment.

Its 40 hectare combine a unique service, spectacular facilities and breathtaking views to the Serra do Calderão and to the Atlantic Ocean.

The water comes into play in eleven of the eighteen holes and it's the first of the two courses (Monte Rei North Course) that has been ranked as the number one golf course in Portugal by Golf Monthly and Top 100golfcourses.co.uk, and also number 10 in Europe by Top 100golfcourses.co.uk.

Der Monte Rei Golf & Country Club befindet sich an der östlichen Algarve (Portugal) und besitzt den einzigen von Jack Nicklaus entwickelten Golfplatz in Portugal.

Seit seiner Eröffnung im Jahr 2007 steht dieses Resort nicht nur für einen hochklassigen Golf Club, sondern für eine großartige Golf-Erfahrung vom ersten Moment an.

Das 40 Hektar umfassende Resort vereint einzigartigen Service, spektakuläre Golfeinrichtungen und atemberaubende Aussichten auf die Serra do Calderão sowie den Atlantik.

An elf von achtzehn Löchern kommt das Wasser ins Spiel. Der Monte Rei North Course wurde von „Golf Monthly“ und „Top100golfcourses.co.uk“ als Nummer 1 Golfplatz in Portugal sowie als Nr. 10 der Top 100 Golfplätze der Welt gekürt.

PRODUCTS / PRODUKTE

BAG TAGS ENAMEL FINISH / EMAILLE



Material: Zinc alloy
Material: Zinklegierung

Finish: Enamel
Finish: Emaille

Strap: Steel
Riemen: Stahl

Price: 1,30€/piece
Preis: €1,30*/Stück

* Of an inquiry of 5.000 pieces

* Bei einer Bestellung von 5.000 Stücke

BAG TAGS ANTIQUE EFFECT / ANTIK-SILVER



Material: Zinc alloy
Material: Zinklegierung

Finish: Antique effect
Finish: Antik-Silver

Strap: Steel
Riemen: Stahl

Price: 1,00€/piece
Preis: €1,00*/Stück

* Of an inquiry of 5.000 pieces

* Bei einer Bestellung von 5.000 Stücke

* To the prices showed above one-off production costs will be charged.

* zzgl. einmalige Produktionskosten nach Aufwand.

PRODUCTS / PRODUKTE

PITCHFORK / PITCH-GABEL



Material: Brushed steel
Material: Gebürstet Stahl

Finish: Nickel plating
Finish: Hochglanz-Vernickelt

Price: 0,60€/piece
Preis: €0,60*/Stück
* Of an inquiry of 10.000 pieces
* Bei einer Bestellung von 10.000 Stücke

TEE MARKER / ABSCHLAGSMARKIERUNG



Material: Zinc Casting
Material: Zink-Guss

Finish: Nickel plating
Finish: Hochglanz-Vernickelt

Price: 20,00€/piece
Preis: €20,00*/Stück
* Of an inquiry of 144 pieces
* Bei einer Bestellung von 144 Stücke

* To the prices showed above one-off production costs will be charged.
* zzgl. einmalige Produktionskosten nach Aufwand.